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El centrista Patrick Frases va 
ser escollit ahir com a nou co-
ordinador de la nova executiva 
parroquial de Segle21 a Sant Ju-
lià de Lòria, en la reunió que el 
grup va preveure ara fa quinze 
dies per començar a preparar 
l’oposició que es vol fer a la ma-
joria liberal.

En aquest sentit, l’executiva 
local queda de la següent ma-
nera: Antoni Gasset serà el co-
ordinador del partit i el núme-
ro dos de l’oposició, Joan Vidal, 
passa a ser el portaveu del grup. 
A més, es van designar set vo-
cals, entre els quals cal destacar 
l’actual president de l’executiva 
nacional, Oriol Ribas. 

Cal comentar també que la set-
mana vinent es decidirà si Ribas 
continua com a president del 
partit o si en cas contrari se’n de-

signa un altre. Cal recordar que 
Ribas, davant el dolent resultat 
electoral a Sant Julià de Lòria en 
els comicis del desembre passat, 
va posar el càrrec a disposició del 
partit. Aquesta decisió es pren-
drà en el comitè nacional de Se-
gle21, que se celebrarà a Canillo 
la setmana vinent (encara no es 
coneix el dia exacte). 

D’altra banda, a la trobada 
d’ahir es va anunciar la repar-
tició de les comissions dins el 
Comú i es va assabentar sobre 
unes cartes que l’oposició ha en-
viat als cònsols per obtenir tot 
un seguit d’informacions. Entre 
les missives més destacades hi 
ha una petició d’informació so-
bre tot el projecte del vial de Ro-
cafort i una altra amb què es vol 
recollir quina es la situació de 
l’actual Casa Comuna pel que fa 
a personal, per fer balanç de les 
despeses de personal. 

Patrick Frases serà el nou 
coordinador local de S21

s. m. 
sant julià de lòria

Sant julià de lòria

El ministre delegat de les finan-
ces va indicar ahir en roda de 
premsa que el seu desig i el del 
Govern és tirar endavant, en 
un termini no inferior a un mes 
i no superior a mes i mig, el re-
glament de compensacions del 
funcionariat. El ministre es va 
mostrar comprensiu davant la 
polèmica que ha suscitat aquest 
reglament entre els implicats, 
però va indicar que és necessari 
que es tiri endavant. 

D’altra banda, aprofitant el 
jurament de dos nous agents 
duaners, Mirapeix va comentar 
que l’actual situació d’aquest 
cos és l’esperada i properament 
s’incorporaran dos duaners 
més al centenar que hi ha actu-

alment. Al parer de Mirapeix, 
amb aquest volum d’operaris les 
fronteres d’Andorra han de fun-
cionar de manera òptima. 

Mirapeix també va parlar de 
la llei de Funció Pública i davant 

la pregunta d’un possible endar-
reriment d’aquest reglament, va 
respondre que “no patirà cap re-
tard perquè a tothom li interessa 
que es tiri endavant, tant al Go-
vern com als ciutadans”. 

marc rovira

mirapeix en el jurament dels dos nous agents duaners. 

Mirapeix pretén aprovar en 
un mes i mig el reglament 
de compensacions

s. m. 
andorra la vella

Funcionariat

El president del grup parlamen-
tari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, va fer ahir una va-
loració d’algunes informacions 
aparegudes recentment en els 
mitjans de comunicació relati-
ves a la reiteració per part del 
Govern de la petició de fallida 
de Valora al Tribunal de Bat-
lles. En aquest sentit, Bartu-
meu va criticar durament tant 
el procediment del Govern en 
aquest cas com els aspectes le-
gislatius, indicant que ara per 
ara l’executiu “incompleix les 
normatives de l’FMI (Fons Mo-
netari Internacional)”, ja que 
Andorra no disposa de cap llei 
reguladora de les activitats de 
les gestores de patrimoni. 

El socialdemòcrata, tot i que 
no va voler pronunciar-se sobre 
la manera com s’havia d’actuar 
–ja que va argumentar que no 
coneixia tots els detalls del cas–, 
sí que va indicar que el Govern 
en aquest cas “no ha fet els deu-

res quan els havia de fer”. I és 
que, segons Bartumeu, aquests 
deures incloïen actuar quan to-
cava i no demorar el cas durant 
mesos i, sobretot, no deixar de 
banda l’INAF (Institut Nacional 
Andorrà de Finances). Segons 
Bartumeu, l’INAF va quedar 
perdut durant els mesos que es 
va quedar sense “un president 
que el gestionés”, i va provo-
car així en gran mesura que tot 
l’afer de la gestora de patrimo-
nis Valora s’allargués més del 
que tocava, més del que estava 
previst. 

Amb tot, no tan sols en 
aquest punt Bartumeu va car-
regar contra el Govern Pintat, 
sinó que també va assenyalar 
que “el grup parlamentari so-
cialdemòcrata s’ha preocupat 
molt més per aquest tema” 
que no pas els liberals, ja que 
en diverses sessions de Con-
sell General de control al Go-
vern ja havien emès algunes 
interpel·lacions per aquest cas 
financer. 

D’altra banda, Bartumeu 
va indicar que ara com ara, 
per part i seva i del seu grup, 
poc es pot fer respecte d’això, 
ja que fins que les sessions del 
Consell General no es tornin a 
emprendre els parlamentaris 
socialdemòcrates no tornaran 
a posar el conflicte del cas Va-
lora sobre la taula. D’aquesta 
manera, Bartumeu va revelar 
la incògnita esmentant que 
“quan s’iniciï el nou període 
de sessions tornarem a parlar 
del tema”. 

Bartumeu troba que el Govern  
incompleix normatives de l’FMI

eduard losilla

Bartumeu i González en una roda de premsa (foto d’arxiu).

El socialdemòcrata va indicar que, un cop més, l’executiu ha fet els deures tard

serGi moral
andorra la vella 

‘caS valora’ 

> Bartumeu 
considera que el 
Govern va deixar 
de banda l’inaF

> “andorra no té 
cap llei reguladora 
de les gestores de 
patrimoni”


